



مضخات ، محركات و صمامات PUMPS, MOTORS & VALVES

ساب تك متخصصة في إصلاح المضخات والمحركات والصمامات الهيدروليكية من ساب تك متخصصة في إصلاح المضخات والمحركات والصمامات الهيدروليكية وهي من أبرز الشركات المصنعة في جميع أنحاء المملكة في مراكز الخدمة لدينا في الرياض، جدة، الدمام وخميس مشيط.

نحن معتمدون لموردي الهيدروليك الرائدة مثل Danfoss ونستخدم دائماً قطع غيار أصلية، في إصلاحاتنا نقوم بخدمة جميع العلامات التجارية مثل:

- | | | |
|----------|------------|--------------|
| ✓ دانفوس | ✓ كاواساكي | ✓ هيدروماتيك |
| ✓ إيتون | ✓ بوش | ✓ كوماتسو |
| ✓ فيكرز | ✓ ريكسروث | ✓ باركر |

SAB TECH specializes in repairing hydraulic pumps, motors and valves from leading manufacturers across the kingdom at our service centers in Riyadh, Jeddah, Dammam and Khamis Mushait.

We are authorized for leading hydraulic suppliers such as Danfoss and always use genuine parts, in our repairs we service all brands such as:

- | | | |
|-----------|------------|--------------|
| ✓ Danfoss | ✓ Kawasaki | ✓ Hydromatik |
| ✓ Eaton | ✓ Bosch | ✓ Komatsu |
| ✓ Vickers | ✓ Rexroth | ✓ Parker |



FEATURES

مميزات



التقييم والتجميع والإصلاح وتفكيك
المضخات للتقييم، الاقتباس والإصلاح
Evaluation, assembly and
repair of pumps



القدرة على اختبار وإصلاح جميع
أنواع المضخات والمحركات والصمامات
Capability to test and repair all
brands of pumps, motors and valves



القدرة على إصلاح
و اختبار جميع أنواع المضخات
Pump test and diagnosis





مضخات ، محركات و صمامات PUMPS, MOTORS & VALVES



القدرة على إصلاح و اختبار جميع أنواع
المضخات و المحركات و الصمامات
Repair of control valves



إصلاح وحدة الهيدروليك
Repair of power pack



استبدال اجزاء الصمام
Replacement of valve parts



ENGINEERING

الحلول الهندسية



- ✓ Hydraulic Test Bench for Pumps, motors and valve testing
- ✓ Using genuine parts in repair
- ✓ Providing pump & motor repair services for the following types: Piston, Gear, Rotary, Screw and Vane Pumps
- ✓ Providing repairs with test reports backed up by our warranty
- ✓ State-of-the-art testing rig at manufacturer recommended settings
- ✓ Providing valves control repair services for the following types: Manual, Solenoid, Pressure and Flow

- ✓ اختبار هيدروليكي للمضخات والمحركات واختبار الصمامات
- ✓ استخدام قطع غيار أصلية في الإصلاح
- ✓ تقديم خدمات إصلاح المضخات والمحركات للأنواع التالية: المضخات البستمية، والجير، والروتاري، والمسمار، والريشية
- ✓ توفير الإصلاحات بتقارير اختبار مدعومة بضماننا
- ✓ جهاز اختبار متطور في الإعدادات الموصى بها من قبل الشركة المصنعة
- ✓ تقديم خدمات إصلاح الصمامات للتحكم في الأنواع التالية: يدوي، كهربائي، الضغط والتدفق

